


                     Moja cesta k jazdectvu

Keď som mala desať rokov, začala som pomáhať rodinnej známej 
pri  koňoch.  Za  pomoc  ma  posadili  na  koňa  učili  ma 
najzákladnejšie veci ako sed, držanie rúk, zastavenie a prechod do 
kroku. Začalo ma to baviť keďže mám veľmi rada zvieratá. Prvý 
rok  to  bolo  len  spoznávanie,  lenže  postupom času  som  chcela 
skúšať  niečo  viac  a  tak  som sa  prihlásila  do   jazdeckej  školy 
v Kežmarku.  Tam  som   jazdila  bielej  kobylke  ktora  sa  volala 
Bristola mala 12 rokov. 

Po roku som musela odisť a trvalo mi pol  roka kým som našla 
niečo vhodné čo by napĺňalo moje očakavania . Začala som jazdiť 
v JK Poprad Švábovce kde som dostala do prenájmu 16 ročného 
Lavina,  ktorý  to  so  mnou  ťahá  dodnes.  Vďaka  nemu  a mojej 
trénerke Radke Slivkovej,ktorá ma naučila úplne všetko čo dneska 
ovládam,  som 16.4.2016 išla robiť základné skúšky jazdca, ktoré 
som úspešne spravila. 

Moje prvé preteky som absolvovala 27.8 2016  v Spišskej Novej 
Vsi,  bola  to  súťaž  ZM.  Dopadla  som nad  moje  očakavanie  na 
peknom  druhom  mieste.   Potom  som  už  postupe  chodila 
a zúčastňovala  sa  ďalších  a ďalších  pretekov.  Väčšinou  som 
končila na pretekoch v prvej pätke. Podľa mňa najlepšie preteky 
boli  minuloročné  v Liptovskej  Sielnici.  Odniesla  som  si  z nich 
krásne  prvé  miesto  z celkového  počtu  súťažiacich,  ktorých  tam 
mohlo byť okolo 20.  Nechodím ešte  na vysoké súťaže, ale tento 
rok by som chcela ísť vyššie. 



Jazdecké preteky v Liptovskej Sielnici
 / jazdecký areál Hippo Club Liptovská Sielnica /



16.4.2016 Základné skúšky jazdca 



Obidvaja v plnom nasadení.

Za dobrý výkon zaslúžená odmena.







POĎAKOVANIE MOJEJ „LÁSKE“ ZA DOSIAHNUTÝ VÝSLEDOK A 
DÚFAM, ŽE TAKÝCHTO POĎAKOVANÍ DOSTANE EŠTE VEĽA !


